

## Goethe-Institut Philippinen Newsletter: Fil-German Jazz Trio



Dear friends of the Goethe-Institut,

Welcome to our newsletter!

We want to keep you up to date with what is happening around your Goethe-Institut, along with current information about German culture and activities in the Philippines.



### Fil-German Jazz Trio @ The Philippine International Jazz Festival 2016

This year, the **Philippine International Jazz Festival** celebrates its 11th anniversary. With more than 40 sets of performances in 14 venues in and outside the Metro the festival promises to be grander than ever.

From February 25-28, the Goethe-Institut Philippinen invites you to witness three performances of the **Fil-German Jazz Trio**, including German pianist and composer **Florian Ross** and local jazz virtuosos **Colby dela Calzada** (bass) and **Michael Alba** (drums).

Together the three musicians will perform for the very first time and present all-new collaborative pieces. Catch them on the following dates:

**Thursday, February 25, 2016**

**7:30 pm**

**The Café, G/F Hyatt City of Dreams**

**Asean Avenue cor. Roxas Blvd., Entertainment City, Parañaque**

**International Jazz Gala**

**Saturday, February 27, 2016**

**6:00 pm**

**Palacio de Maynila**

**Roxas Blvd. corner Pasaje del Carmen, Malate, Manila**

**Philippine International Jazz festival Gala**  
**Sunday, February 28, 2016**  
**6:00 pm**  
**Palacio de Maynila**  
**Roxas Blvd. corner Pasaje del Carmen, Malate, Manila**

Admission to the Fil-German Trio's performances is **free** and open to all. For the Feb 27 and 28 performances, admission is free upon registration. To register, simply send your name to [program@manila.goethe.org](mailto:program@manila.goethe.org).

Please visit our website for more information:  
[Fil-German Jazz Trio](#)

## **Fil-German Jazz Trio @ The Philippine International Jazz Festival 2016**

Dieses Jahr feiert das **Philippine International Jazz Festival** bereits seinen 11. Geburtstag. Mit mehr als 40 Konzerten und Veranstaltungen in 14 verschiedenen Veranstaltungsorten in und um Metro Manila verspricht das Festival dieses Jahr noch größer und ereignisreicher zu werden.

Im Rahmen des Festivals lädt das Goethe-Institut Philippinen zu drei Konzerten des **Fil-German Jazz Trios** ein. Das Trio setzt sich aus dem deutschen Pianisten und Komponisten **Florian Ross** und den beiden lokalen Jazzmusikern **Colby dela Calzada** (Bass) und **Micheal Alba** (Schlagzeug) zusammen und wird in dieser Besetzung erstmals gemeinsam zu den folgenden Terminen live auftreten:

**Donnerstag, 25. Februar 2016**  
**19:30 Uhr**  
**The Café, G/F Hyatt City of Dreams**  
**Asean Avenue cor. Roxas Blvd., Entertainment City, Parañaque**

**International Jazz Gala**  
**Samstag, 27. Februar 2016**  
**18:00 Uhr**  
**Palacio de Maynila**  
**Roxas Blvd. corner Pasaje del Carmen, Malate, Manila**

**Philippine International Jazz festival Gala**  
**Sonntag, 28. Februar 2016**  
**18:00 Uhr**  
**Palacio de Maynila**  
**Roxas Blvd. corner Pasaje del Carmen, Malate, Manila**

Der Eintritt zu allen drei Konzerten ist **kostenlos**. Für die beiden Termine im Palacio de Maynila bitte vorab anmelden unter:  
[program@manila.goethe.org](mailto:program@manila.goethe.org).

Weitere Informationen finden Sie auf unserer Homepage:  
[Fil-German Jazz Trio](#)

-----  
To unsubscribe from the GImanila-lis mailing list, please send an email with a blank subject and "unsubscribe GImanila-lis" written in the body to [lyris@lists.goethe.de](mailto:lyris@lists.goethe.de)

-----  
Wenn Sie den Newsletter abbestellen möchten, senden Sie bitte eine E-Mail mit leerem Betreff und dem Text "unsubscribe GImanila-lis" an [lyris@lists.goethe.de](mailto:lyris@lists.goethe.de)